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§ 21
Svar på skrivelse om stadsdelsnämndens möten 
BRO 2020/463

Beslut 
Nämnden tar del av svaret och lägger det till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Johan Heinonen m.fl. (S) har lämnat en skrivelse till nämnden 
angående stadsdelsnämndens sammanträden under den rådande 
pandemin. Förvaltningen fick i uppdrag att besvara skrivelsen. I 
skrivelsen betonar man att den öppna delen av mötena samt den 
öppna frågestunden är viktiga demokratiska pelare, där 
medborgarna ges insyn i det politiska arbetet och ett demokratiskt 
forum där medborgarna ges möjlighet att lyfta frågor samt lyssna på 
nämndes möten. Av den anledningen är det viktigt att nämndens 
möten är tillgängliga för alla medborgare. Vidare skriver man att 
man vill uppdra åt förvaltningen att återkomma med möjliga förslag 
på lösningar där Bromma stadsdelsnämnds möten fortsatt kan vara 
tillgängliga för allmänheten samt ser över möjligheten att 
komplettera med digitala lösningar.

Handlingar i ärendet
 358021 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse
 BRO 2020/463-1 SDN skrivelse 2020-10-22 nämndens 

möten
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